
PM Revision av Sveriges Modellflygftirbund 2017

Vi er bekymrade tiver hur valda ledam6ter endera ratt snart efter arsmotet valt att avsaga sig

upforagut 
"tt"r 

inte fulrolit detsamma. Vad vi fdrstAtt har informationen till fdrbundsstyrelsen

obl" tti-rorti1t" o"h uteblivit vilket g.iort att delar av verksamheten hett eller delvis legat nere

tiovis. oetta sor ula att 6terrapporteringen till styrelsen.manga ganger uteblir f6r q"l 9rb:19.
so, rarti"it irgts ner vilket oci<s6 med-fbr att rapportering till medlemmar ocksa uteblir. Vi ar

ocfsA OefymrJOe over att vi inte lyckas binda alla som infijrskaffar flygfarkoster till oss trots

,tt_' J"t 
"aUi 

massor, hdr dr det frdmst Bredd's verksamhet som mAste fungera fullt ut och

inte i stort sett bara Modellflygnytt och hemsidan.

Vi har ater igen hamnat i det laget aft fdrbundets kassa ar intecknad langt tiver taknocken.

S"hAifning; Kassa/Bank per Sirsbokslutet ar 600000:-, av dessa ar 458000:- utbetalda ei

utnyttjad;Elitbidrag fran RF. Av aterstaende 142OOO- Ar 293000:- reserverade som

tr"i,f.lu."or. F6r etitiotal 6r sedan var vi i en liknande situation och de valde grenarna att

S"riiOigt ,tngtlu sina grenkassor fullt ut vilket gav som resultal att f6rbundet fick lana

pung"riat rt[ kirnna bJtala ut de l6ner vi d6 hade samt 6vriga l6pande kostnader'

vi anser att f6rbundsm6tet ska ge styrelsen i uppdrag att se 6ver hanteringen avdessa
gr"nk"rror. Sjalva beslutet om itiranaring anser vi styrelsen kan ta under rdkenskapsaret

6ch genomfdra men ev genomforda fdrandringar ska klart redovisas i bokslutetf6r 2018.


